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PROTOKÓŁ LVIII/ 24

z pięćdziesiątej ósmej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Annopol, która
odbyła się 26 stycznia 2024 roku w siedzibie Klubu Senior + w Annopolu,
ul. Radomska 26.

Sesja była rejestrowana rozpoczęła się o godzinie 9:02
W sesji uczestniczyło 13 radnych.
Nieobecni Radni: Witold Winogrodzki, Waldemar Rakwał.

W sesji udział brali:

1. Mirosław Gazda - Burmistrz Annopola
2. Józef Paćkowski - Z-ca Burmistrza
3. Stefan Stachula - Radny Rady Powiatu
4. Marian Bącal - Sekretarz Gminy
5. Renata Zięba - Skarbnik Gminy
6. Ewa Opoka - Kierownik OPS w Annopolu
7. Wioletta Wilkos - Prezes LGD Ziemi Kraśnickiej

Ponadto w sesji uczestniczyli Przewodniczący Rad Osiedlowych, Sołtysi
i goście wg. list obecności.

Lista obecności Radnych – Zał. Nr 1.
Lista obecności Sołtysów – Zał. Nr 2.
Lista obecności zaproszonych gości – Zał. Nr 3.

Ad. pkt. 1

Zenobia Jarmuła - Przewodnicząca Rady - otwierając obrady pięćdziesiątej ósmej
sesji Rady Miejskiej powitała wszystkich zebranych. Następnie Przewodnicząca
Rady przedstawiła porządek obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z pięćdziesiątej siódmej sesji Rady Miejskiej.
3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Podsumowanie współpracy Gminy Annopol z Lokalną Grupą Działania Ziemi

Kraśnickiej w mijającej kadencji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie gminy na 2024 rok,
b) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu,
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu,
d) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Andrzeja

Ap. w Borowie,



2

e) ustanowienia programu osłonowego „Pomoc Gminy Annopol w zakresie
dożywiania” na lata 2024-2028,

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku
celowego na zakup posiłku lub żywności oraz zasad zwrotu wydatków za
świadczenia udzielane w formie posiłku lub żywności dla osób objętych
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata
2024-2028,

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej,
h) wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kraśniku.
6. Sprawozdanie z realizacji w 2023 roku programu osłonowego „Pomoc Gminy

Annopol w zakresie dożywiania” na tata 2019-2023.
7. Podsumowanie pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej za 2023 rok.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady - pytała, czy są jakieś uwagi do
porządku obrad.

Józef Paćkowski - Z-ca Burmistrza - wniósł o rozszerzenie porządku obrad
o punkt:

„Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 stycznia 2024 r. na
bezczynność w przedmiocie realizacji zadania własnego gminy”.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady – zaproponowała umieszczenie
dodatkowego punktu w porządku obrad jako punkt 5i) i poddała wniosek pod
głosowanie.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się”
Wniosek został przyjęty
Załącznik Nr 4.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady – poddała pod głosowanie rozszerzony
porządek obrad:

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
13 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się”
Rozszerzony porządek obrad został przyjęty.
Załącznik Nr 5.
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Ad. pkt. 2

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że protokół
z pięćdziesiątej siódmej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w biurze
rady i opublikowany w BIP-ie.
Przewodnicząca Rady pytała, czy do treści protokołu są uwagi. Radni nie wnieśli
uwag, w związku z tym Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół
z pięćdziesiątej siódmej sesji Rady Miejskiej Annopol został przez Radnych
przyjęty.

Ad. pkt. 3

Mirosław Gazda - Burmistrz Annopola – przedstawił sprawozdanie
z działalności Burmistrza za okres od 29 grudnia 2023 r. do 26 stycznia 2024 r.,
które stanowi załącznik Nr 6 do protokołu.

Ad. pkt. 4

Wioletta Wilkos - Prezes LGD Ziemi Kraśnickiej – przedstawiła działalność LGD
Ziemi Kraśnickiej na terenie Gminy Annopol. Poinformowała o wspólnych
projektach realizowanych przez Gminę Annopol we współpracy z Lokalną Grupą
Działania w ciągu ostatnich kilku lat. Przedstawiła również informacje odnośnie
projektów realizowanych przez organizacje pozarządowe i stowarzyszenia z terenu
Gminy Annopol. Wspomniała również o planowanych do realizacji projektach na
terenie gminy w ramach nowego okresu finansowania z Unii Europejskiej.
Nadmieniła, że planowane są spotkania informacyjne odnośnie grantów na terenie
każdej gminy z powiatu kraśnickiego.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłosiła przerwę
w obradach sesji, która trwała od godz. 10:00 do godz. 10:27.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady – poinformowała, że obrady Sesji
opuściła Radna Julita Domagała i stan Rady wynosi 12 Radnych.

Ad. pkt. 5 a

Renata Zięba - Skarbnik Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian
w budżecie gminy na 2024 rok. Poinformowała o zmianach jakie zostały
wprowadzone w budżecie Gminy Annopol na 2024 rok uchwalonym uchwałą
Nr LVII/423/23 Rady Miejskiej Annopol z dnia 28 grudnia 2023 r. Następnie
szczegółowo omówiła załączniki do projektu uchwały.
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Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i poprosiła
Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/425/24 w sprawie zmian
w budżecie gminy na 2024 r.
Załącznik Nr 7.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 b

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu. Poinformował, że
w projekcie uchwały udziela się Województwu Lubelskiemu pomocy finansowej

w roku 2024 w formie dotacji celowej, z przeznaczeniem na realizację zadań:
1. Budowa chodnika w miejscowości Popów w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 824

Żyrzyn – Puławy – Opole Lubelskie – Józefów - Annopol od km 68+750 do
km 68+950 - w kwocie 200 000,00 zł,

2. Budowa chodnika w miejscowości Opoka w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 854
Annopol-Kosin-Antoniów-Gorzyce od km 2+725 do km 2+900 – w kwocie
150 000,00 zł.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Rozwoju
Gospodarczego i Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczących Komisji o opinię do
projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
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Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
11 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/426/24 w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu.
Radna Bogumiła Iracka- Burek nie brała udziału w głosowaniu
Załącznik Nr 8.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 c

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu. Poinformował, że
w projekcie udziela się Powiatowi Kraśnickiemu pomocy finansowej w roku 2024
w formie dotacji celowej, z przeznaczeniem na realizację zadań:
1. Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2701L w miejscowości Sucha

Wólka – w kwocie 34 132 zł
2. Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2701L w miejscowości Nowy

Rachów – w kwocie 31 980zł
3. Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2710L w miejscowości Janiszów

w kwocie 43 972zł.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Rozwoju
Gospodarczego i Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczących Komisji o opinię do
projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?
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W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVII/427/24 w sprawie udzielenia
pomocy finansowej Powiatowi Kraśnickiemu.
Załącznik Nr 9.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 d

Józef Paćkowski – Z-ca Burmistrza – przedstawił projekt uchwały w sprawie
udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Andrzeja Ap. w Borowie.
Poinformował, że w projekcie uchwały udziela się z budżetu Gminy Annopol dotacji
celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Andrzeja Ap. w Borowie na
następujące zadania:

1) remont wyposażenia zabytkowego kościoła drewnianego w Borowie w kwocie
227 500,00 zł,

2) prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytkowym kościele św.
Andrzeja Apostoła w Borowie i przy drewnianej dzwonnicy w kwocie
277 000,00 zł.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Rozwoju
Gospodarczego i Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczących Komisji o opinię do
projektu uchwały.

Łukasz Babiracki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, że
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy - poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jeszcze jakieś
uwagi i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św.
Andrzeja Ap. w Borowie.



7

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVII/427/24 w sprawie udzielenia
dotacji dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Andrzeja Ap. w Borowie.
Załącznik Nr 10.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 e

Ewa Opoka - Kierownik OPS w Annopolu – przedstawiła projekt uchwały
w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Pomoc Gminy Annopol w zakresie
dożywiania” na lata 2024-2028. Poinformowała, że w latach 2019 – 2023 gmina
Annopol realizowała program w zakresie dożywiania zgodnie z uchwałą nr 140 Rady
Ministrów z dnia 15 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019- 2023. Uchwałą
Nr 149 z dnia 23 sierpnia 2023 r. Rada Ministrów ustanowiła wieloletni rządowy
program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024–2028. W ramach tego programu
gminy będą mogły ubiegać się o dofinansowanie na realizację programu dożywiania
dla uprawnionych mieszkańców. Warunkiem otrzymania pomocy, o której mowa
w uchwale Rady Ministrów jest określenie zasad przyznawania świadczeń na
dożywianie w programach uchwalanych przez gminy. Projektowana uchwała zawiera
zasady udzielania pomocy na dożywianie, które znajdują się w założeniach uchwały
Rady Ministrów, co będzie podstawą do ubiegania się o dofinansowanie realizacji
Programu dożywiania uchwalonego przez gminę. Należy podkreślić, że przyjęcie
przez gminę Programu osłonowego umożliwi dyrektorom szkół i przedszkoli
przyznawanie posiłku w sytuacji, gdy uczeń lub dziecko wyraża chęć zjedzenia
posiłku, a nie jest on przyznany przez Ośrodek Pomocy Społecznej z powodu nie
spełniania warunków przyznania pomocy, o których mowa w ustawie o pomocy
społecznej, przekroczenia 200% kryterium dochodowego uprawniającego do
otrzymania posiłku i nie jest sfinansowany przez rodziców. W sytuacji tej nie jest
wymagane wydawanie decyzji ani przeprowadzanie wywiadu środowiskowego.
Liczba dzieci i uczniów, którym udzielono pomocy zgodnie z pkt. 3 nie może
przekroczyć 20% liczby uczniów i dzieci dożywianych ogółem w szkołach
i przedszkolach na terenie gminy w danym miesiącu na podstawie wydanych decyzji
administracyjnych. Pomoc na zakup żywności lub posiłku jest najpilniejszą potrzebą
osób i rodzin o niskich dochodach, zajmującą pierwszą pozycję w katalogu
świadczeń, stąd też wydatek na ten cel w budżecie gminy stanowi znaczącą pozycję.
Brak wsparcia ze strony państwa znacznie zmniejszyłby krąg uprawnionych
i pogorszył sytuację socjalną rodzin. Podjęcie uchwały nie generuje dodatkowych
kosztów po stronie budżetu gminy Annopol. Wobec powyższego podjęcie
proponowanej uchwały wydaje się zasadne i celowe.
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Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych i poprosiła przewodniczącą komisji o opinię do projektu uchwały.

Anna Wąsik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie ustanowienia programu osłonowego „Pomoc Gminy Annopol
w zakresie dożywiania” na lata 2024-2028.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/429/24 w sprawie
ustanowienia programu osłonowego „Pomoc Gminy Annopol w zakresie
dożywiania” na lata 2024-2028.
Załącznik Nr 11.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024.

Ad. pkt. 5 f

Ewa Opoka - Kierownik OPS w Annopolu – przedstawiła projekt uchwały
w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w postaci świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego
na zakup posiłku lub żywności ora zasad zwrotu wydatków za świadczenia udzielane
w formie posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.
Poinformowała, że Rada Ministrów uchwałą nr 149 z dnia 23 sierpnia 2023 r.
ustanowiła wieloletni rządowy program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-
2028. Ze środków przekazywanych w ramach Programu gminy mogą udzielać
wsparcia osobom spełniającym warunki otrzymania pomocy wskazane w ustawie
z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej oraz spełniającym kryterium
dochodowe w wysokości do 200% kryterium, o którym mowa w art. 8 ww. ustawy,
w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. Zgodnie
z art. 8 ust. 2 ustawy o pomocy społecznej, gmina może udzielać wsparcia w formie
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności osobom spełniającym
kryterium dochodowe w wysokości do 200% kryterium tylko w przypadku
uchwalenia przez gminę stosownej uchwały podwyższającej kryterium dochodowe
do tego poziomu. Natomiast warunkiem otrzymania przez gminę dotacji z Programu
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na dofinansowanie pomocy w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego
w postaci produktów żywnościowych dla osób przekraczających kryteria dochodowe,
o których mowa w art. 8 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej, do wysokości 200%
kryterium jest przyjęcie przez gminę uchwały na podstawie art. 96 ust. 4 ustawy
o pomocy społecznej, podwyższającej kwotę kryterium dochodowego do 200%,
w której nie żąda się zwrotu wydatków za udzielony posiłek albo świadczenie
rzeczowe w postaci produktów żywnościowych.
Mając na uwadze możliwość objęcia wsparciem osób objętych programem
spełniającym kryteria dochodowe w wysokości do 200 % kryterium, o którym mowa
w art. 8 ustawy o pomocy społecznej podjęcie stosownej uchwały jest uzasadnione.
W związku z trudną sytuacją dochodową i życiową osób i rodzin korzystających
z wsparcia systemu pomocy społecznej podwyższenie do 200 % kryterium
dochodowego w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego w postaci
zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności ułatwi oraz uskuteczni działalność
zapobiegającą rozszerzaniu się ubóstwa, a także umożliwi osobom i rodzinom
zabezpieczenie potrzeb żywieniowych.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych i poprosiła przewodniczącą komisji o opinię do projektu uchwały.

Anna Wąsik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych – poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia
pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/430/24 w sprawie
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania
nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego
w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności w ramach
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-
2028.
Załącznik Nr 12.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024
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Ad. pkt. 5 g

Józef Paćkowski - Z-ca Burmistrza - przedstawił projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej. Poinformował, że
w projekcie uchwały wyraża się zgodę na wydzierżawienie części nieruchomości
gruntowej o powierzchni 30 m2 wydzielonej z nieruchomości oznaczonej
nr ewidencyjnym 213/5, położonej w Annopolu, obręb Annopol na czas
nieoznaczony.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że projekt
uchwały był analizowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego
i Promocji Gminy i poprosiła Przewodniczącego Komisji o opinię do projektu
uchwały.

Jerzy Lipniacki - Przewodniczący Komisji - poinformował, że Komisja
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/431/24 w sprawie wyrażenia
zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.
Załącznik Nr 13.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 h

Marian Bącal – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru
przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Kraśniku. Poinformował, że w projekcie uchwały wybiera
przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Kraśniku w osobie Pani Zenobii Jarmuły.
Nadmienił, że w dniu 11.01.2024 r. wpłynęło do Przewodniczącego Rady Miejskiej
pismo Starosty Kraśnickiego z prośbą o desygnowanie jednego przedstawiciela do
Rady Społecznej SP ZOZ w Kraśniku w związku z kończącą się kadencją.
Społeczna Rada SP ZOZ w Kraśniku powoływana jest przez Radę Powiatu Kraśnik
i składa się z osób wskazanych przez odpowiednie organy/podmioty. Rada Społeczna
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jest organem inicjującym i opiniodawczym dla organu założycielskiego oraz organem
doradczym dla Dyrektora Zakładu.
Wobec upływu kadencji obecnej Rady z dniem 6 marca 2024 r. konieczne jest
przeprowadzenie procedury desygnowania przedstawicieli przez odpowiednie
organy/podmioty i powołania nowego składu Rady z odpowiednim wyprzedzeniem.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kraśniku.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/432/24 w sprawie wyboru
przedstawiciela do Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Kraśniku.
Załącznik Nr 14.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 5 i

Marian Bącal – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi z dnia 17 stycznia 2024 r. na bezczynność w przedmiocie
realizacji zadania własnego gminy. Następnie przedstawił uzasadnienie do projektu
uchwały i poinformował, że w dniu 17 stycznia 2024 r. Wodne Ochotnicze
Pogotowie Ratunkowe Rzeczypospolitej Polskiej złożyło, za pomocą poczty
elektronicznej, skargę na bezczynność w realizacji zadania własnego gminy
polegającego na nie dokonaniu przez władze gminy od sierpnia 2011r. - Analizy
zagrożeń, w tym identyfikacji miejsc, w których występuje zagrożenie dla
bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar wodny do pływania, kąpania się,
uprawiania sportu lub rekreacji w odniesieniu do nie wyznaczonych obszarów
wodnych, co stanowi istotne zagrożenie dla bezpieczeństwa, stwarzając ponadto
przesłanki do stwierdzenia, iż zaniedbano również inne obowiązki wynikające
z ustawy z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób przebywających na
obszarach wodnych. Dodał, że zgodnie z treścią art. 229 pkt 3 ustawy z dnia
14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego, jeżeli przepisy
szczególne nie określają innych organów właściwych do rozpatrzenia skarg, organem
właściwym do rozpatrzenia skargi dotyczącej zadań lub działalności wójta jest Rada
Gminy. Również na podstawie przepisu art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym wynika, że Rada Gminy rozpatruje skargi na działania
Wójta i gminnych jednostek organizacyjnych i w tym celu powołuje komisję skarg,
wniosków i petycji. Nadmienił, że skarga została przekazana do Komisji Skarg,
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Wniosków i Petycji w celu zbadania jej zasadności i na posiedzeniu w dniu
24 stycznia 2024 r. komisja zapoznała się ze skargą oraz informacją Burmistrza
Annopola, w której ustosunkował się do zarzutów podniesionych w skardze.
Burmistrz wskazał, iż przepisy w tym zakresie obowiązują od 1 stycznia 2012 r.
i taka analiza nie została nigdy sporządzona, nie ze świadomego uchylania się od
tego obowiązku lecz prawdopodobnie z powodu niewłaściwej interpretacji jej
zapisów. Przyjęto, iż dotyczy to kąpielisk w rozumieniu ustawy Prawo wodne, które
wyznaczane są poprzez przyjęcie uchwały Rady Miejskiej lub miejsc okazjonalnie
wykorzystywanych do kąpieli, w rozumieniu art. 16 pkt 28 ustawy Prawo wodne,
wykorzystywanych do kąpieli jako wydzielony i oznakowany fragment wód
powierzchniowych niebędący kąpieliskiem. Takich miejsc na terenie Gminy Annopol
nie ma. Obecny Burmistrz również taki pogląd utrzymywał. Jednak po ponownej
analizie tych przepisów, stwierdza potrzebę sporządzenia analizy zagrożeń. Taki
dokument zostanie sporządzony w roku bieżącym.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła, iż zgodnie z art. 4 ust. 1 ustawy
z dnia 18 sierpnia 2011 r. o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach
wodnych, wykonanie analizy zagrożeń, w tym identyfikacji miejsc, w których
występuje zagrożenie dla bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszar wodny do
pływania, kąpania się, uprawiania sportu lub rekreacji jest zadaniem własnym gminy.
Komisja uznała wyjaśnienia Burmistrza za przekonujące a zobowiązanie do
wykonania analizy zagrożeń jako właściwe. Zatem w tym zakresie z formalnego
punktu widzenia skarga jest uzasadniona. Jednocześnie Komisja zauważa, iż co roku
w planach pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy jak również na
posiedzeniach Rady Miejskiej jest przedstawiany i omawiany temat bezpieczeństwa
i zagrożeń występujących w gminie w szerokim tego słowa znaczeniu. Każdorazowo
biorą w nim udział m.in. przedstawiciele Policji. Dotychczas nie były sygnalizowane
zagrożenia w tym zakresie. Wobec powyższego zdaniem Komisji nieuprawnione jest
stwierdzenie, iż samo niewykonanie czynności określonych w art. 4 ust. 1 ustawy
o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych stanowi istotne
zagrożenie dla bezpieczeństwa. Zatem w tym zakresie skargę uznaje za
nieuzasadnioną.
Rada Miejska Annopol po zapoznaniu się ze sprawą przyjmuje wypracowane
stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jako własne i postanawia jak
w § 1 uchwały oraz zobowiązuje Burmistrza do sporządzenia przedmiotowej analizy
w 2024 r. i przedłożenia jej Radzie Miejskiej.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że skarga
była analizowana na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i poprosiła
Przewodniczącą Komisji o przedstawienie opinii.

Danuta Ksiądz – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytała, czy są jakieś uwagi
i pytania do projektu uchwały?
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W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt
uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 17 stycznia 2024 r. na
bezczynność w przedmiocie realizacji zadania własnego gminy.

W jawnym głosowaniu Rada Miejska głosowała:
12 „za”,
0 „przeciw”,
0 „wstrzymujących się” i podjęła uchwałę Nr LVIII/433/24 w sprawie
rozpatrzenia skargi z dnia 17 stycznia 2024 r. na bezczynność w przedmiocie
realizacji zadania własnego gminy.
Załącznik Nr 15.

Uchwała stanowi odrębny dokument i znajduje się w teczce spraw o symbolu
ORM. 0007. 2024

Ad. pkt. 6

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że
sprawozdanie z realizacji w 2023 roku programu osłonowego „Pomoc Gminy
Annopol w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023 dostarczone zostało radnym
w materiałach na sesję i analizowane było na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury,
Zdrowia i Spraw Socjalnych. Następnie pytała czy są jakieś pytania do sprawozdania.
Pytań nie wniesiono.

Ad. pkt. 7

Zenobia Jarmuła – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że
sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej za 2023 rok dostarczone
zostały Radnym w materiałach na sesję. Następnie zapytała, czy do sprawozdań są
uwagi?

Anna Wąsik – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych – przedstawiła wnioski wypracowane w ciągu roku 2023 przez Komisję.

(Sprawozdania stanowią załączniki nr 16, 17 i 18).

Ad. pkt. 8

Renata Zięba – Skarbnik Gminy – poinformowała, że od ostatniej sesji Burmistrz
wydał jedno zarządzenie odnośnie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. Następnie
szczegółowo przedstawiła, czego dotyczyły zmiany.

Elżbieta Kawka – Radna Rady Miejskiej – poinformowała o problemie
dotyczącym braku transportu publicznego pomiędzy Borowem a Stalową Wolą.
Nadmieniła, że 22 stycznia br. ze względów ekonomicznych zostało wstrzymane
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wspomniane połączenie autobusowe. Prosiła również o interwencję w tej sprawie
i o podpisanie potrzebnych porozumień z firmą transportową.

Mirosław Gazda – Burmistrz Annopola – odpowiadając na pytanie Pani Radnej
Elżbiety Kawki – poinformował, że gmina nie podpisuje porozumień z firmami, które
zajmują się przewozami osobowymi. Ponadto, jeżeli wspomniane połączenie nie było
opłacalne z ekonomicznego punktu widzenia dla firmy transportowej to gmina nie ma
możliwości aby takie połączenie przywrócić.

Jerzy Lipniacki – Przewodniczący komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Gminy – prosił o interwencję w sprawie umieszczania informacji na przystanku
autobusowym w Annopolu odnośnie aktualnych rozkładów jazdy.

Marian Bącal – Sekretarz Gminy – poinformował, że gmina zawsze występuje
z prośbą do przewoźników o przekazywanie lub wywieszanie aktualnych rozkładów
jazdy, jednakże jeżeli przewoźnik rezygnuje z połączenia to nie zawsze przesyła taką
informację.

Anna Wąsik – Przewodnicząca komisji Oświaty, kultury, Zdrowia i Spraw
Socjalnych – pytała, czy coś wiadomo odnośnie remontu drogi nr 2644 L Grabówka
– Księżomierz?

Mirosław Gazda – Burmistrz Annopola – poinformował, że jest to droga
powiatowa i na chwilę obecną nie ma żadnych informacji od Starostwa Powiatowego
w Kraśniku odnośnie planów remontu tej drogi.

Ad. pkt. 9

Zenobia Jarmuła - Przewodnicząca Rady - w związku z wyczerpaniem porządku
obrad o godz. 11:54 zamknęła obrady LVIII sesji Rady Miejskiej Annopol.

Protokołowała:
Anna Branigan

Transmisja obrad sesji:
https://www.youtube.com/watch?v=kSmyc-rSVfM

https://www.youtube.com/watch?v=kSmyc-rSVfM

